
 
Z Á P I S N I C A 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Udiči, 

konaného dňa 16. 05. 2022 

 

Prítomní: 

 

poslanci:  Ing. Juraj Cigánik,  Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan 

Matušík, Vladimír Matušík, Vladimír Milák, Michal Tarbaj,  Štefan Žilovec 

starosta:  Peter Chochlík 

 

Neprítomní:  

poslankyňa Ing. Marianna Cigániková, ktorá sa ospravedlnila 

 

 

1.  

a) Otvorenie zasadnutia.  

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril o 17.30 hod.  starosta obce Peter 

Chochlík,  ktorý privítal prítomných.  

 

b) Určenie  overovateľov zápisnice. 

    P. starosta určil overovateľov zápisnice – Michal Tarbaj a Štefan Žilovec. 

 

2. Schválenie programu.  

    

   P. starosta predložil poslancom návrh programu  rokovania obecného   

zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený. 

 

U Z N E S E N I E  č. 13/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

s c h v a ľ u j e 

program  zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktorý bol zverejnený. 

 

Hlasovanie č. 1 za prijatie uznesenia č. 13/2022: 

prítomných    6 (Ing. Juraj Cigánik,    Štefan Matušík, Vladimír Matušík, Vladimír Milák, Michal 

Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                   6 

proti             0 

zdržal sa  0  

 

Poslanec Štefan Žilovec navrhol zaradiť do programu body: 

- Vodovod Upohlav 

   - Obecný dom Upohlav 

   - Zbrojnica DHZ Prosné 

   - Voda Prosné 



   - Zámena (kúpa) pozemkov medzi Obcou Udiča a AŽ sady, s.r.o. 

   - Schválenie oddychovej časti na pozemku KNE č. 886/1 v k.ú. Prosné 

   - Osvetlenie v miestnej časti Prosné od kaplnky smer Udiča 

   - Cesty – čo, kedy a ako začneme opravovať 

- Chodník okolo cesty III. triedy od ihriska do Podvážia 

- Voda – Obecný dom v Prosnom 

- Zverejňovanie faktúr na obecnej stránke 

- Preplácanie prác DHZ, Memorandum, ktoré predložila Ing. Marianna Cigániková 

 

U Z N E S E N I E  č. 14/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

s c h v a ľ u j e 

doplnenie programu  zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie č. 2 za prijatie uznesenia č. 14/2022: 

prítomných    6 (Ing. Juraj Cigánik,    Štefan Matušík, Vladimír Matušík, Vladimír Milák, Michal 

Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                   6 

proti             0 

zdržal sa  0  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

 Doplnený program, podľa ktorého bude obecné zastupiteľstvo rokovať:  

 

 1.  Otvorenie.  

 2.  Schválenie programu. 

 3.  Voľba návrhovej komisie. 

 4.  Kontrola plnenia uznesení.  

 5. Sťažnosť č.j.: 96/2022 Ing. Beaty Kováčovej, Udiča – Prosné 117 na Tomáša 

Hudčeka, Udiča – Prosné 116 ohľadne nevyhovujúceho komína na rodinnom dome 

č. 116.  

 6. Žiadosť č.j.: 115/2022 Mgr. Daniely Hudecovej a Ing. Martina Hudeca, Udiča 688 

o vyriešenie verejnej komunikácie.  

 7. Žiadosť č.j.: 92/2022 Františka Markoviča a JUDr. Heleny Markovičovej, Udiča 

347 o odkúpenie obecného pozemku – parcely KNE č. 877/5 o výmere 621 m2  

v k.ú. Udiča. 

  8.  Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce.  

  9. Odkúpenie unimobunky umiestnenej v areáli bývalého družstva pri zbernom 

mieste od p. Františka Palkecha.  

10. Zriadenie vecného bremena na prechod a prejazd cez parcely KNC č. 2197/19 

a 2583/6 v k.ú. Udiča v prospech Františka Ješíka, Udiča 268. 

11. Žiadosť č.j.: 64/2022 Základnej školy s MŠ v Udiči o rozšírenie kamerového 

systému. 

12. Žiadosť Aleny Cigánikovej, Udiča 223 o poskytnutie finančnej výpomoci na 

kúrenie.  

13. Vodovod Upohlav. 



14. Obecný dom Upohlav. 

15. Zbrojnica DHZ Prosné. 

16.  Voda Prosné. 

17. Zámena (kúpa) pozemkov medzi Obcou Udiča a AŽ sady, s.r.o.. 

18. Schválenie oddychovej časti na pozemku KNE č. 886/1 v k.ú. Prosné. 

19. Osvetlenie v miestnej časti Prosné od kaplnky smer Udiča. 

20. Cesty – čo, kedy a ako začneme opravovať. 

21. Chodník okolo cesty III. triedy od ihriska do Podvážia. 

22. Voda – Obecný dom v Prosnom. 

23. Zverejňovanie faktúr na obecnej stránke. 

24. Preplácanie prác DHZ, Memorandum, ktoré predložila Ing. Marianna Cigániková. 

25.  Rôzne a interpelácie poslancov.  

26.  Ukončenie zasadnutia. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

3. Voľba  návrhovej  komisie.  

 

P. starosta v zmysle rokovacieho poriadku OcZ, bodu 10.6 navrhol zvoliť do  

návrhovej komisie poslancov – Michala Tarbaja, Štefana Žilovca a Ing. Juraja 

Cigánika. 

 

U Z N E S E N I E  č. 15/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

v o l í 

na návrh p. starostu návrhovú komisiu v zložení:  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec a Ing. 

Juraj Cigánik.   

 

Hlasovanie č. 3 za prijatie uznesenia č. 15/2022: 

prítomných    6 (Ing. Juraj Cigánik,    Štefan Matušík, Vladimír Matušík, Vladimír Milák, Michal 

Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                   6 

proti             0 

zdržal sa  0  

 

4. Kontrola plnenia uznesení. 

 

1. Na základe požiadavky poslankyne Ing. Marianny Cigánikovej ohľadne 

vypracovania kalkulácie na vývoz a uskladnenie odpadu (koľko nás ako obec stojí 

doplácanie na nakladanie s komunálnym odpadom), a taktiež o kalkuláciu aj na 

ostatný odpad, ako sú plasty, kartóny a iné a porovnanie s rokom 2020, p. účtovníčka 

spracovala nasledovné podklady: 

 

Na separovaný odpad obec nemá žiadne náklady.  

Za rok 2020 zaplatila obec za vývoz zmesového komunálneho odpadu 40 666,99 Eur, 

za uloženie na skládku 43 464,13 Eur, príjem bol 58 658,56 Eur. Rozdiel, ktorý obec 

doplácala z rozpočtu obce bol 25 472,56 Eur. 



 

Za rok 2021 zaplatila obec za vývoz zmesového komunálneho odpadu 47 778,37 Eur, 

za uloženie na skládku 48 471,02 Eur, príjem bol 58 718,70 Eur. Rozdiel, ktorý obec 

doplácala z rozpočtu obce bol 37 530,69 Eur. 

 

Poslanec Štefan Žilovec navrhol, aby obec do budúcna zabezpečila vážiaci systém 

zberu komunálneho odpadu.  

 

U Z N E S E N I E  č. 16/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

b e r i e   n a  v e d o m i e 

kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie č. 4 za prijatie uznesenia č. 16/2022: 

prítomných    6 (Ing. Juraj Cigánik,    Štefan Matušík, Vladimír Matušík, Vladimír Milák, Michal 

Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                   6 

proti             0 

zdržal sa  0  

 

5. Sťažnosť č.j.: 96/2022 Ing. Beaty Kováčovej, Udiča – Prosné 117 na Tomáša 

Hudčeka, Udiča – Prosné 116 ohľadne nevyhovujúceho komína na rodinnom 

dome č. 116.  

 

P. starosta predložil poslancom sťažnosť č.j.: 96/2022 Ing. Beaty Kováčovej, Udiča – 

Prosné 117 na suseda Tomáša Hudčeka, Udiča – Prosné 116 ohľadne nevyhovujúceho 

komína na rodinnom dome č. 116 a stanovisko stavebnej komisie k sťažnosti.  

 
U Z N E S E N I E  č. 17/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči  

 

b e r i e  n a  v e d o m i e 

informáciu stavebnej komisie ohľadne prešetrenia sťažnosti č.j.: 96/2022 Ing. Beaty 

Kováčovej, Udiča – Prosné č. 117 na Tomáša Hudčeka, Udiča – Prosné č. 116 

ohľadne nevyhovujúceho komína na rodinnom dome č. 116. 

Pri obhliadke bolo zistené, že p. Hudček už mál zakúpený materiál na predĺženie 

komína. Prisľúbil, že závadu odstráni do 22.03.2022.  
 

Hlasovanie č. 5 za prijatie uznesenia č. 17/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,   Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák, Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 



6. Žiadosť č.j.: 115/2022 Mgr. Daniely Hudecovej a Ing. Martina Hudeca, Udiča 

688 o vyriešenie verejnej komunikácie.  

 

P. starosta predložil poslancom žiadosť č.j.: 115/2022 Mgr. Daniely Hudecovej a Ing. 

Martina Hudeca, Udiča 688 o vyriešenie verejnej komunikácie na parcele KNE č. 

535/2 v k.ú. Udiča a stanovisko stavebnej komisie k žiadosti.  

 

U Z N E S E N I E  č. 17/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

A. b e r i e  n a  v e d o m i e 

informáciu predsedu stavebnej komisie ohľadne prešetrenia žiadosti č.j.: 115/2022  

Mgr. Daniely Hudecovej a Ing. Martina Hudeca, Udiča 688 o vyriešenie verejnej 

komunikácie na parcele KNE č. 535/2 v k.ú. Udiča.  

Verejnú komunikáciu upravili žiadatelia svojpomocne na vlastné náklady. 

Stavebná komisia doporučila doviezť na cestu materiál na zrovnanie terénu.  

 

B. o d p o r ú č a 

p. starostovi zabezpečiť dovoz potrebného množstva makadamu frakcie 0/63 

a zrovnanie terénu. 

 

Hlasovanie č. 6 za prijatie uznesenia č. 18/2022: 

prítomných  8  

za                 6 (Ing. Juraj Cigánik,   Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák) 

proti           0 

zdržal sa       0 

nehlasoval    2 (Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

 

7. Žiadosť č.j.: 92/2022 Františka Markoviča a JUDr. Heleny Markovičovej, 

Udiča 347 o odkúpenie obecného pozemku – parcely KNE č. 877/5 o výmere 

621 m2  v k.ú. Udiča. 

 

P. starosta predložil poslancom žiadosť č.j.: 92/2022 Františka Markoviča a JUDr. 

Heleny Markovičovej, Udiča 347 o odkúpenie obecného pozemku – parcely KNE č. 

877/5 o výmere 621 m2. 

  

U Z N E S E N I E  č. 19/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

A. b e r i e  n a  v e d o m i e 

stanovisko stavebnej komisie k predaju obecného pozemku – parcely KNE č. 877/5 

o výmere 621 m2  v k.ú. Udiča v prospech Františka Markoviča a JUDr. Heleny 

Markovičovej, Udiča 347. Stavebná komisia doporučila odpredaj, nakoľko pozemok je 

pre obec nevyužiteľný.  

 
B. o d p o r ú č a  



p. starostovi dať vyhotoviť geometrický plán za účelom presného vytýčenia hraníc 

pozemku.  

 

Hlasovanie č. 7 za prijatie uznesenia č. 19/2022: 

prítomných  8 

za                 7 (Ing. Juraj Cigánik,   Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

proti           0 

zdržal sa       0  

nehlasoval    1 (Vladimír Milák) 

       

                     8. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce. 

 

P. starosta oznámil poslancom, že 31.08.2022 končí kontrolórke obce p. Ing. Alene 

Trškovej funkčné obdobie, na ktoré bola zvolená. V zmysle § 18a ods. 2 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov je potrebné Obecným 

zastupiteľstvom v Udiči vyhlásiť voľby hlavného kontrolóra obce, tak aby sa konali 

počas posledných 60 dní funkčného obdobia doterajšieho kontrolóra obce. Zároveň 

vyhlásenie volieb Obecným zastupiteľstvom na úradnej tabuli a spôsobom v mieste 

obvyklým je potrebné uskutočniť najneskôr do 01.06.2022. 

 

U Z N E S E N I E  č. 20/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

s c h v a ľ u j e 

vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Udiča v zmysle § 18a zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, ktorá sa uskutoční dňa 

11.07.20022 o 17:30 hod. v sále Obecného domu v Udiči. 
Obecné zastupiteľstvo zároveň ustanovuje podrobnosti o spôsobe a vykonaní voľby 

hlavného kontrolóra obce a náležitosti písomnej prihlášky.  

 

1. Kvalifikačné predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra: 

 ukončené minimálne úplné stredné vzdelanie. 

2. Ďalšie predpoklady: 

 min 5- ročná prax vo verejnej správe alebo prax v ekonomickej, právnickej a 

kontrolnej činnosti, 

 občianska a morálna bezúhonnosť, 

 znalosť legislatívy a noriem na úrovni samosprávy 

 užívateľské ovládanie počítača, 

 flexibilnosť, 

 zmysel pre zodpovednosť, presnosť, dôslednosť a samostatnosť. 

 

3. Náležitosti prihlášky: 



 osobné údaje kandidáta (meno, priezvisko, titul, dátum narodenia, bydlisko, 

kontaktné údaje), 

 písomný súhlas uchádzača na spracovanie osobných údajov v zmysle zákona 

č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov na účely vykonania voľby hlavného kontrolóra, 

 overená kópia dokladu o najvyššom dosiahnutom vzdelaní a kópie o absolvovaní 

vzdelávacích programov a kurzov, 

 profesijný životopis, 

 čestné prehlásenie o odbornej praxi, 

 čestné prehlásenie, že kandidát nemá záväzky voči zdravotným poisťovniam, 

sociálnej poisťovni, daňovému úradu a obci, 

 čestné vyhlásenie kandidáta o tom, že má spôsobilosť na právne úkony v plnom 

rozsahu, 

 informácia o tom, či ku dňu podania prihlášky kandidát podniká alebo vykonáva 

inú zárobkovú činnosť alebo je členom riadiacich, kontrolných alebo dozorných 

orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť, 

 poskytnutie údajov k výpisu z registra trestov podľa § 10 ods.4 zákona 330/2007 

o registri trestov a o zmene a doplnení niektorých zákonov. 

 

4. Spôsob doručenia prihlášky: 

 kandidáti na funkciu hlavného kontrolóra obce Udiča odovzdajú osobne na 

podateľni obecného úradu alebo zašlú poštou svoju písomnú prihlášku 

s požadovanými dokladmi v zalepenej obálke označenej „Voľba hlavného 

kontrolóra - NEOTVÁRAŤ" na adresu: Obec Udiča, Obecný úrad Udiča č. 

302, 018 01 Udiča. 

 uzávierka prihlášok je dňa 24. 06. 2022 /t. j. piatok/ do 12.00 hod. 

5. Funkčné obdobie hlavného kontrolóra sa začína dňom, ktorý je určený ako deň 

nástupu do práce, týmto dňom je: 01.09.2022. 

 

6. Funkcia hlavného kontrolóra sa vykonáva na pracovný úväzok: 20% , t. j  7,50 

hod. týždenne, resp. 1,50 hod. denne. 

7. Ďalšie podmienky voľby: 

 uchádzač, ktorý splní kvalifikačné predpoklady na výkon funkcie a včas odovzdá 

prihlášku so všetkými náležitosťami, bude zaradený ako kandidát na voľbu 

hlavného kontrolóra v súlade s ustanovením § 18a zákona č 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p., 

 každý kandidát má právo v deň konania voľby hlavného kontrolóra na vystúpenie 

pred poslancami obecného zastupiteľstva v rozsahu maximálne 10 minút, 

 ustanovuje sa komisia na otváranie obálok s prihláškami kandidátov na funkciu 

hlavného kontrolóra a na posúdenie splnenia náležitostí prihlášok jednotlivých 

kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra v zložení z poslancov: Ing. Juraj 



Cigánik, Ing. Marianna Cigániková, Ing. Martin Dolovacký, Štefan Žilovec. 

a Peter Chochlík – starosta obce. 

Komisia otvorí obálky dňa 27.06.2022 /t.j. pondelok/ o 16.00 hod. a posúdi 

splnenie náležitostí prihlášok jednotlivých kandidátov na funkciu hlavného 

kontrolóra, komisia vydá zoznam kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra, 

 na zvolenie hlavného kontrolóra je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 

všetkých poslancov. Ak ani jeden z kandidátov takú väčšinu nezískal, obecné 

zastupiteľstvo ešte na tej istej schôdzi vykoná druhé kolo volieb, do ktorého 

postúpia dvaja kandidáti, ktorí získali  v prvom kole volieb najväčší počet platných 

hlasov. V prípade rovnosti hlasov do druhého kola volieb postupujú všetci 

kandidáti s najväčším počtom platných hlasov. V druhom kole volieb je zvolený 

ten kandidát, ktorý získal najväčší počet platných hlasov. Pri rovnosti hlasov v 

druhom kole volieb sa rozhoduje žrebom, 

 voľba hlavného kontrolóra sa uskutoční tajným hlasovaním poslancov Obecného 

zastupiteľstva v Udiči na zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie č. 8 za prijatie uznesenia č. 20/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 

9. Odkúpenie unimobunky umiestnenej v areáli bývalého družstva pri zbernom 

mieste od p. Františka Palkecha.  

 

P. starosta informoval poslancov, že obec má možnosť odkúpiť do svojho vlastníctva 

kontajner s elektroinštaláciou, ktorý sa nachádza v areáli bývalého družstva. Kontajner 

vlastní p. František Palkech  a využívajú ho zamestnanci obce pri triedení 

komunálneho odpadu na zbernom mieste.   

 

U Z N E S E N I E  č. 21/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

s c h v a ľ u j e 

odkúpenie kontajnera s elektroinštaláciou umiestneného v areáli bývalého družstva pri 

zbernom mieste na komunálny odpad od p. Františka Palkecha, Visolaje 371. 

Obecné zastupiteľstvo po vzájomnej dohode schválilo kúpnu cenu vo výške 1300 Eur.  

 

Hlasovanie č. 9 za prijatie uznesenia č. 21/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8 

proti           0 

zdržal sa       0 

 



10. Zriadenie vecného bremena na prechod a prejazd cez parcely KNC č. 2197/19 

a 2583/6 v k.ú. Udiča v prospech Františka Ješíka, Udiča 268. 

 

Obec odkúpila do svojho vlastníctva pozemok – parcely KNC č. 2197/19 o výmere 

989 m2 a 2583/6 m2 o výmere 11 m2, odčlenené z parcely KNE č. 283/1 v k.ú. Udiča 

od vlastníka Františka Ješíka, Udiča 268.  

Za účelom umožnenia prechodu pešo a prejazdu motorovým vozidlom vlastníkovi 

parcely KNE č. 283/1 cez odkúpené parcely, obec zriaďuje vecné bremeno.  

 

U Z N E S E N I E  č.  22/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

s c h v a ľ u j e 
zriadenie vecného bremena v práve bezplatného prechodu pešo, vjazdu a prejazdu 

motorovým vozidlom cez novovytvorené pozemky v k.ú. Udiča zamerané GP č. 

182/2021 – parcela KNC č. 2197/19 – trvalý trávny porast o výmere 989 m2 a KNC č. 

2583/6 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere  11 m2 v prospech Františka Ješíka, 

Udiča 268. 

 

Hlasovanie č. 10 za prijatie uznesenia č. 22/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 

11. Žiadosť č.j.: 64/2022 Základnej školy s MŠ v Udiči o rozšírenie kamerového 

systému. 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť č.j.: 64/2022 Základnej školy s materskou 

školou v Udiči o rozšírenie kamerového systému o 2 kamery v rámci prevencie 

kriminality, zvýšenia bezpečnosti a ochrany majetku školy a obce.  

 

Poslanec Štefan Žilovec navrhol rozšíriť kamerový systém aj v miestnych častiach 

obce - Prosné, Upohlav a Uhry.   

 

U Z N E S E N I E  č.  23/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

A. b e r i e  n a v e d o m i e 

žiadosť č.j.: 64/2022 Základnej školy s MŠ v Udiči o rozšírenie kamerového systému.  

 

B. o d p o r ú č a 

p.  starostovi zabezpečiť cenové ponuky na rozšírenie kamerového systému o 5 kamier 

– 2 do areálu školy a 3 do miestnych častí Prosné, Upohlav a Uhry a zároveň požiadať 

Stredoslovenskú distribučnú o zriadenie prípojných bodov pre kamery.  



 

Hlasovanie č. 11 za prijatie uznesenia č. 23/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 7  

proti           0 

zdržal sa       0 

nehlasoval    1 (Michal Tarbaj) 

 

12. Žiadosť Aleny Cigánikovej, Udiča 223 o poskytnutie finančnej výpomoci na 

kúrenie.  

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť č.j.: 65/2022 Aleny Cigánikovej, Udiča 

223 o poskytnutie finančnej výpomoci na kúrenie, nakoľko žije len zo sociálnych 

dávok.  

 

U Z N E S E N I E  č. 24/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

A. b e r i e  n a  v e d o m i e 

stanovisko sociálnej komisie k žiadosti č.j.: 65/2022 Aleny Cigánikovej, Udiča 223 

o poskytnutie finančnej výpomoci na kúrenie. 

Sociálna komisia doporučila poskytnúť p. Cigánikovej jednorazovú sociálnu výpomoc 

vo výške 150 Eur.  

 

B. s c h v a ľ u j e 

poskytnutie jednorazovej sociálnej výpomoci Alene Cigánikovej, Udiča 223 vo výške 

150 Eur, ktoré budú použité na zakúpenie drevených brikiet.   

 

Hlasovanie č. 12 za prijatie uznesenia č. 24/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 4  (Ing. Juraj Cigánik, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, Vladimír Matušík) 

proti           3  (Vladimír Milák, Ing. Martin Dolovacký, Štefan Žilovec) 

zdržal sa       0 

nehlasoval    1 (Michal Tarbaj) 

 

13. Vodovod Upohlav.    

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu, ako pokračujeme s akciou 

vodovod v časti Obce Upohlav a koľko domácností je napojených a platiacich. 

 

P. starosta odpovedal, že je vysúťažená firma, ktorá bude spracúvať podklady potrebné 

k vydaniu vodoprávneho stavebného povolenia. Predbežný termín je do októbra 2022. 

K vodovodným prípojkám, ktoré boli zrealizované v minulom roku máme zakúpené 

vodomery, ktoré sa budú montovať v najbližšom čase. 

Poplatky za vodné je možné vyberať až po skolaudovaní vodovodu.  



 

U Z N E S E N I E  č. 25/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a 

p. starostovi pokračovať vo vybavovaní vodoprávneho stavebného povolenia na stavbu 

vodovodu v časti obce Upohlav.  

 

Hlasovanie č. 13 za prijatie uznesenia č. 25/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 

14. Obecný dom Upohlav. 

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu, ako pokračujeme 

s prístavbou Obecného domu v Upohlave. 

P. starosta odpovedal, že v súčasnosti prebieha verejná súťaž na zaslanie cenových 

ponúk na realizáciu prístavby. 

 

U Z N E S E N I E  č. 26/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a 

p. starostovi, po ukončení súťaže, upovedomiť poslancov o vysúťažených cenových 

ponukách na prístavbu Obecného domu v Upohlave.   

 

Hlasovanie č. 14 za prijatie uznesenia č. 26/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 
 

15.  Zbrojnica DHZ Prosné. 

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu, v akom stave je projektová 

dokumentácia na výstavbu zbrojnice DHZ pri Obecnom dome v Prosnom.  

P. starosta odpovedal, že projektovú dokumentáciu projektant obci zatiaľ neodovzdal. 

 

U Z N E S E N I E  č. 27/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a 



p. starostovi pourgovať projektanta, aby v najbližšom týždni dodal projektovú 

dokumentáciu na výstavbu zbrojnice DHZ pri Obecnom dome v Prosnom.  

V prípade nedodania projektu, uplatniť sankcie. 

 

Hlasovanie č. 15 za prijatie uznesenia č. 27/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 6  

proti           0 

zdržal sa       2 (Ing. Martin Dolovacký, Štefan Matušík) 

 

16.  Vodovod Prosné. 

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu, ako pokračujeme s akciou 

Vodovod Prosné. 

P. starosta odpovedal, že na katastri je podaná kúpna zmluva na odkúpenie pozemkov, 

na ktorých bude realizovaný vrt  a čakáme na zápis, aby pozemky prešli do vlastníctva 

obce.  

Na realizáciu vrtu zatiaľ nebolo vyhlásené verejné obstarávanie. 

 

U Z N E S E N I E  č. 28/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a 

p. starostovi vyhlásiť verejné obstarávanie na realizáciu vrtu pre vodný zdroj na 

zásobovanie miestnej časti Prosné pitnou vodou.  

 

Hlasovanie č. 16 za prijatie uznesenia č. 28/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 

17. Zámena (kúpa) pozemkov medzi Obcou Udiča a AŽ sady, s.r.o.. 

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu, ako pokračujeme so 

zámenou (kúpou) pozemkov medzi Obcou Udiča a spoločnosťou AŽ sady, s.r.o.. 

P. starosta odpovedal, že na AŽ sady, s.r.o. sme na základe ich žiadosti o odkúpenie  

obecného pozemku zaslali taktiež požiadavku o odkúpenie pozemkov do vlastníctva 

obce s tým, že pokiaľ dajú AŽ sady, s.r.o. súhlasné stanovisko, potom obec môže 

pristúpiť k odpredaju obecného pozemku o ktorý majú záujem. 

 

U Z N E S E N I E  č. 29/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a   



p. starostovi začať proces vyvlastnenia pozemkov (parciel KNC č. 2197/12, 2197/13, 

2197/14 a 2197/15) vo vlastníctve spoločnosti AŽ sady, s.r.o., Považská Bystrica, cez 

ktoré vedie prístup k rodinným domom č. 233 a 235 a k parcelám KNC č. 741/31a 

741/12 v k.ú. Prosné v prípade, že do 2 týždňov nedajú súhlasné stanovisko na 

požiadavku o odkúpenie uvedených pozemkov do vlastníctva obce. 

Zároveň odporúča p. starostovi riešiť rozšírenie vstupu na miestnu komunikáciu na 

parcele KNC č. 2197/3 v k.ú. Udiča.  

 

Hlasovanie č. 17 za prijatie uznesenia č. 29/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 7  

proti           0 

zdržal sa       0 

nehlasoval    1 (Vladimír Matušík) 

 

18. Schválenie oddychovej časti na pozemku KNE č. 886/1 v k.ú. Prosné. 

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal o schválenie oddychovej časti na pozemku – parc. 

KNE. 886/1 v k.ú. Prosné. 

 

U Z N E S E N I E  č.  30/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a 

p. starostovi zabezpečiť, aby parcela KNE č. 886/1 v k.ú. Prosné, bola zahrnutá 

v územnom pláne obce na účely vybudovania oddychovej zóny.  

 

Hlasovanie č. 18 za prijatie uznesenia č. 30/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 7  

proti           1 (Štefan Matušík) 

zdržal sa       0 

 

19. Osvetlenie v miestnej časti Prosné od kaplnky smer Udiča. 

 

Poslanci navrhli, aby p. starosta zabezpečil cenové ponuky na osvetlenie v miestnej 

časti Prosné od kaplnky smerom do Udiče na úseku cca 300 m. 

 

U Z N E S E N I E  č.  31/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a 

p. starostovi zabezpečiť cenové ponuky na osvetlenie v miestnej časti Prosné od 

kaplnky smerom do Udiče.   

 



Hlasovanie č. 19 za prijatie uznesenia č. 31/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 

20. Cesty – čo, kedy a ako začneme opravovať. 

 

Poslanec Štefan Žilovec navrhol pokračovať s opravou miestnych komunikácií na 

úsekoch, kde sa oprava v minulom roku nerealizovala. 

 

U Z N E S E N I E  č.  32/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a 

p. starostovi vyhlásiť verejné obstarávanie na opravu ciest.  

 

Hlasovanie č. 20 za prijatie uznesenia č. 32/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 

21. Chodník okolo cesty III. triedy od ihriska do Podvážia. 

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu, ako pokračujeme s akciou 

Chodník okolo cesty III. triedy od ihriska do Podvážia. Či je dopracovaný projekt 

a vyriešené pozemky, po ktorých by mal chodník viesť.  

P. starosta odpovedal, že projektová dokumentácia je už dopracovaná podľa 

požiadaviek stavebného úradu aj regionálneho združenia MAS Naše Považie, ktorého 

sme členom, nakoľko cez toto združenie je možnosť získať na výstavbu chodníka 

finančné prostriedky z integrovaného regionálneho operačného programu. 

Druhá etapa chodníka bola rozdelená na 2 časti.   

V súčasnosti zabezpečujeme podklady potrebné  k vydaniu stavebného povolenia. 

S vlastníkmi pozemkov musia byť uzatvorené nájomné zmluvy.   

 

U Z N E S E N I E  č.  33/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

b e r i e  n a v e d o m i e 

informáciu p. starostu ohľadne pokračovania akcie – Chodník okolo cesty III. triedy 

od ihriska do Podvážia.  

 

Hlasovanie č. 21 za prijatie uznesenia č. 33/2022: 



prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 

22. Voda – Obecný dom v Prosnom. 

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu ohľadne sfunkčnenia vody 

v Obecnom dome v Prosnom. 

P. starosta odpovedal, že akcia už bola zahájená, nakoľko však pri výkopových 

prácach bol nájdený neidentifikovateľný kábel, boli práce dočasne prerušené. Bude sa 

pokračovať ihneď, ako sa problém vyrieši.  

 

23. Zverejňovanie faktúr na obecnej stránke. 

 

Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu a p. kontrolórku o informáciu, prečo 

neboli v tomto roku zverejňované faktúry na webovej stránke obce. 

 

P. kontrolórka odpovedala, že dôvodom posunu zverejnenia uhradených faktúr bola 

skutočnosť, že obecný úrad v tomto roku prešiel na spracovanie účtovníctva v novom 

programe, do ktorého bolo potrebné dohodiť všetky potrebné údaje, ale tiež 

„vychytať“ nejaké problémy, ktoré boli spojené s nábehom nového účtovného 

programu. Začiatkom roka účtovníčka spracovávala účtovníctvo k 31.12.2021 ešte 

v starom programe, až po ukončení a uzatvorení predchádzajúceho roka sa mohlo 

prejsť na nový program. Termín na spracovanie prvého štvrťroka 2022 a nahratie 

údajov do informačného systému RIS.SAM je do 30.04.2022, takže k tomuto termínu 

bolo možné pripraviť zostavy zaevidovaných faktúr. V nasledujúcich mesiacoch už 

bude zverejňovanie uhradených faktúr prebiehať priebežne.  

 

24. Preplácanie prác DHZ, Memorandum, ktoré predložila Ing. Marianna 

Cigániková. 

    

Poslanec Štefan Žilovec požiadal, aby obec podpísala s dobrovoľnými hasičmi 

memorandum o spolupráci. 

 

U Z N E S E N I E  č.  34/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Udiči 

 

o d p o r ú č a 

poslankyni Ing. Marianne Cigánikovej pripraviť návrh memoranda medzi Obcou 

Udiča a dobrovoľnými hasičmi, najmä akých činností sa bude memorandum týkať.  

 

Hlasovanie č. 22 za prijatie uznesenia č. 34/2022: 

prítomných  8 (Ing. Juraj Cigánik,    Ing. Martin Dolovacký, Bc. Andrej Markovič, Štefan Matušík, 

Vladimír Matušík, Vladimír Milák,  Michal Tarbaj, Štefan Žilovec) 

 



za                 8  

proti           0 

zdržal sa       0 

 

25. Rôzne a interpelácie poslancov. 

 

1. Poslanec Vladimír Milák požiadal p. starostu o nasledovné informácie:   

    - v akom stave je projekt na rekonštrukciu kotolne v budove základnej školy na 

tepelné čerpadlo 

P. starosta odpovedal, že projekt je vypracovaný, ale ministerka investícií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie p. Remišová vyhlásenú výzvu  na 

predkladanie žiadostí o dotáciu zrušila. 

 

- v akom stave je projekt montovanej budovy za účelom rozšírenia kapacity 

Základnej školy s materskou školou v Udiči o 2 triedy materskej školy na parcele 

KNC č. 734 v k.ú. Udiča, v areáli základnej školy 

      P. starosta odpovedal, že projekt bol podaný na kontrolu na TSK, odkiaľ prišla 

výzva na doplnenie projektu.  Projekt bol zo strany obce doplnený a po kontrole  

bol z TSK zaslaný do Bratislavy.  

 

- v akom stave je projekt rekonštrukcie budovy bývalej materskej školy 

      P. starosta odpovedal, že projektová dokumentácia je spracovaná a momentálne 

prebieha verejné obstarávanie. 

 

   - v akom stave je projekt rekonštrukcie Obecného domu v Udiči 

     P. starosta odpovedal, že projektovú dokumentáciu projektant ešte spracúva. 

 

2. Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu, či už obec dostala 

vyjadrenie ohľadne žiadosti o poskytnutie dotácie na obstaranie územného plánu 

obce. 

      P. starosta odpovedal, že vyjadrenie z Ministerstva dopravy a výstavby SR ešte 

obci doručené nebolo. 

 

3. Poslanec Štefan Žilovec požiadal p. starostu o informáciu ohľadne plánovanej 

výstavby obecných nájomných bytov.  

      P. starosta odpovedal, že je prepracovaná štúdia celého projektu podľa požiadaviek 

nového správcu farnosti a v súčasnosti čakáme na stanovisko Biskupského úradu v 

Žiline, nakoľko pozemok, na ktorom sa plánuje výstavba bytoviek je vo vlastníctve 

Farského úradu v Udiči.  

 

4. Poslanec Vladimír Matušík požiadal p. starostu, aby zabezpečil orezanie lipy , ktorá 

rastie v centre časti obce Upohlav.  

 

5. P. starosta podal obecnému zastupiteľstvu nasledovné informácie:  

 



- v marci bola uskutočnená modernizácia vykurovacích telies a čerpadiel v budove 

základnej školy. Celkové náklady boli cca 100 000 Eur, z toho 80% tvorila dotácia 

z havarijného fondu Ministerstva školstva a 20% spoluúčasť obce 

-  oprava cesty III. triedy – úsek od križovatky s cestou II. triedy v Podváži po obecný  

dom bola schválená,  predpokladaný čas realizácie je 9/2022 

- starostovia Marikovskej doliny zaslali na Trenčiansky samosprávny kraj stanovisko k 

plánovanému rušeniu, prípadne skracovaniu niektorých autobusových spojov 

a taktiež zaslali žiadosť o zriadenie zastávky pri Nemocnici s poliklinikou v Pov. 

Bystrici 

- v júli 2021 obec zaslala Slovenskému pozemkovému fondu žiadosť ohľadne 

vyjadrenia k rozšíreniu vodovodu lokalita Hájek. Teraz bola obci doručená odpoveď, 

v ktorej požadujú doložiť vyjadrenie okresného úradu, či neboli na dotknutých 

parcelách uplatnené reštitučné nároky 

- IVECO pre DHZ Prosné bolo premiestnené do garáže na bývalom JRD, kde je 

zabezpečené kamerou  

- pri skladoch na bývalom JRD bola spevnená plocha z dôvodu lepšej manipulácie pri 

činnostiach s komunálnym odpadom 

- odvodnenie cesty pri rodinnom dome č. 200 v časti obce Prosné zrealizované ešte 

nebolo, uskutoční sa po ukončení prác na sfunkčnení vody do budovy Obecného 

domu v Prosnom 

- Okrutský most – spracováva sa vizualizácia nápisu, ktorý bude umiestnený na 

železničnom moste   

- Tribúna pre TJ priehrada Udiča – bola zakúpená – platba vo výške 50% - 11 449,20 

bola uhradená z rozpočtu obce 

- čistenie jímok – hlina bola použitá na vytváranie priestoru pre malé obecné 

kompostovisko v areáli bývalého JRD 

- na obecnom úrade prebehla zmena systému z IVES na URBIS z dôvodu, že nový 

systém URBIS  dokáže zabezpečiť všetky procesy na obecnom úrade (mzdový, 

evidencia, účtovníctvo, registratúra a ďalšie), kým pri IVESE bolo potrebné mať 

ďalšie doplňujúce programy od rôznych dodávateľov, ktoré často nespolupracovali 

- od 7/2022 budeme mať nového správcu webovej stránky, a to spoločnosť GALILEO 

- na obecné vozidlá boli namontované GPS sledovacie zariadenia od firmy 

Commander Services 

- obecné osobné auto FABIA je nepojazdné  pre veľkú poruchu na motore, z tohto 

dôvodu sme požiadali Krajskú prokuratúru v Trenčíne, ktorá plánuje obnovu 

vozového parku, o odpredaj osobného motorového vozidla Octavia za predajnú cenu 

1 Euro. Naša požiadavka bola schválená s tým, že vozidlo by sme mali dostať 

v najbližších týždňoch.   

 

26. Ukončenie zasadnutia 

 

P. starosta Peter Chochlík na záver rokovania poďakoval prítomným za účasť 

a o 21.45 hod. ukončil  zasadnutie obecného zastupiteľstva.  

 

 

 



Overovatelia zápisnice:    

 

Michal Tarbaj 

Štefan  Žilovec 

 

 

                  Peter Chochlík 

                                starosta obce 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


